
Zápisnica 
z prvého riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané  

dňa 15. marca 2013 o 17.00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 
_________________________________________________________________________ 

 
Prítomní poslanci: Ing. Vladimír Macánek, Martin Tonhauser, Marek Buch, Ing. Stanislav  
Beňo, Jozef Pagačovič, Ing. Marián Vrabec 
 
Ospravedlnení: Marian Rác, Ivan Behúl, Milan Cabánek 
 
Počet prítomných občanov: sedem 
 
Program : 
 1/ Otvorenie 
 2/ Procedurálne otázky : 
      - schválenie programu rokovania 
      - overenie zápisnice z predchádzajúceho rokovania 
      - voľba návrhovej komisie 
      - voľba overovateľov zápisnice 
      - menovanie zapisovateľa zasadnutia 
  3/ Kontrola plnenia uznesení od r. 2004 
  4/ Správa o kontrolnej činnosti za rok 2012 
  5/ Upozornenie prokurátora 
  6/ VZN č. 3/2013 O spôsobe náhradného odvádzania odpadových vôd a náhradného 
      zásobovania vodou na území Obce Lužianky 
  7/ VZN č. 1/2013 o financovaní školstva 
  8/ Návrh na prerozdelenie finančných prostriedkov - prenesený výkon 
  9/ VZN č. 2/2013 znečisťovanie ovzdušia 
10/ Vyhodnotenie VO – ulica Ciolkovského 
11/ Odkúpenie pozemku Jednota SD – návrh 
12/ Investičný zámer – výstavba nájomných bytov 
13/ Cenník služieb a prenájom priestorov obce 
14/ Rôzne – informácie starostu 
15/ Diskusia 
16/ Návrh na uznesenie 
17/ Záver 
 
 Starosta obce otvoril prvé riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. Privítal  
prítomných poslancov a  skonštatoval, že prítomní poslanci sú v nadpolovičnej väčšine a sú 
uznášania schopní. Starosta obce vymenoval za zapisovateľku Renátu Bírovú. Poslanci OZ 
jednohlasne odsúhlasili overovateľov zápisnice v zložení: Ing. Marián Vrabec a Ing. Stanislav 
Beňo. Zároveň jednohlasne odsúhlasili členov návrhovej komisie v zložení: Ing. Vladimír 
Macánek a Martin Tonhauser. Poslanci jednohlasne odsúhlasili návrh programu prvého 
riadneho zasadnutia OZ (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo kontrolu aktuálnosti VZN Obce 
Lužianky a kontrolu trvale platných uznesení od roku 2004 (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie správu o kontrolnej činnosti, vykonanej 
hlavným kontrolórom obce za rok 2012 (všetci za). 
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 Obecné zastupiteľsvo prerokovalo protest prokurátora zo dňa 07. 02. 2013 a protestu 
prokurátora vyhovelo. Na základe protestu prokurátora Obec Lužianky príjme VZN o spôsobe 
náhradného zásobovania vodou a náhradného odvádzania odpadových vôd a o zneškodňovaní 
obsahu žúmp v podmienkach Obce Lužianky. 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo VZN č.2/2013 „O spôsobe náhradného 
odvádzania odpadových vôd a náhradného zásobovania vodou na uzemí Obce Lužianky“. 
 
Hlasovanie: 
Počet poslancov:               5 
„Za“ hlasovalo:                 5 
„Proti“ hlasovalo:              0 
„Zdržal sa“ hlasovania:     0  
 
 O 17.35 hod. sa dostavil Marek Buch. 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návh VZN č.1/2013 „O podrobnostiach 
financovania a určení dotácie na mzdy a  prevádzku škôl a školských zariadení 
v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Lužianky“. 
K prijatiu VZN sa vyjadrila aj riaditeľka ZŠ s MŠ v Lužiankach, Mgr. Soňa Kochanská, ktorá 
uviedla, že víta prijatie uvedenej VZN, nakoľko táto podporuje činnosť krúžkov, ktoré v škole 
fungujú. Zároveň poďakovala poslancom za schválenie špecializovanej triedy. 
V nasledujúcom školskom roku tam budú umiestnené štyri deti, ktoré by mali  nastúpiť do 
prvého ročníka.  Ing. Macánek chcel vedieť, koľko detí odišlo minulý školský rok z deviateho 
ročníka a kde sa ďalej učia. Mgr. Kochanská uviedla, že deviatakov bolo šesť, a až na jedného 
všetci študujú. Mgr. Kochanská ďalej uviedla, že plánujú otvoriť tanečný krúžok. Oslovili 
Soňu Cabánekovú, ktorá učí tanec na ZUŠ v Nitre, k vzájomnej spolupráci pri vedení krúžku.  
Ing. Macánek chcel vedieť, či riaditeľka základnej školy oslovila aj rodičov detí, ktoré 
nechodia v Lužiankach do základnej školy. Mgr. Kochanská zatiaľ týchto rodičov neoslovila, 
ale plánuje tak urobiť. 
Ing. Stanislav Beňo uviedol, že škola je zrekonštruovaná, no navštevuje ju len málo detí 
občanov, ktorí riadne platia dane. Treba porozmýšľať, ako dostať lužianske deti opäť do 
základnej školy.   
Obecné zastupiteľstvo schválilo VZN č.1/2013 „O podrobnostiach financovania a určení 
dotácie na mzdy a  prevádzku škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce 
Lužianky“. 
 
Hlasovanie: 
Počet poslancov:               6 
„Za“ hlasovalo:                 6 
„Proti“ hlasovalo:              0 
„Zdržal sa“ hlasovania:     0  
 
 
 Obecné zastupiteľstvo schválilo predloženú zmluvu o poskytnutí dotácie z rozpočtu 
obce podľa VZN č.1/2013 (všetci za). 
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 Obecné zastupiteľstvo schválilo ročnú výšku dotácie pre Centrum voľného času, 
zriadené v inej obci na dieťa vo veku od 5 do 15 rokov s trvalým pobytom v Obci Lužianky 
v sume 62,70 € na rok 2013 (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo schválilo ročnú výšku príspevku na záujmové vzdelávanie detí 
v ZŠ s MŠ Lužianky na člena záujmového krúžku pre dieťa vo veku od 5 do 15 rokov 
s trvalým pobytom v Obci Lužianky v sume 62,70 € na rok 2013 (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo schválilo dotáciu do rozpočtu ZŠ s MŠ Lužianky na kapitálové 
výdavky pre rok 2013 v sume 14 000,- € na doplnenie techniky v školskej jedálni (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo rozpis normatívnych príspevkov 
štátneho rozpočtu na ZŠ s MŠ Lužianky na prenesený výkon na rok 2013 (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo VZN č.3/2013 „O poplatkoch za 
znečisťovanie ovzdušia“.  
Hlasovanie: 
Počet poslancov:               6 
„Za“ hlasovalo:                 6 
„Proti“ hlasovalo:              0 
„Zdržal sa“ hlasovania:     0  
Jozef Pagačovič navrhol, aby sa uskutočnil prieskum u miestnych podnikateľoch, aké druhy 
znečisťujúcich látok a v akom množstve sa v ich prevádzkach nachádzajú. 
 
 
 Jozef Pagačovič informoval o výberovom konaní na súvislú opravu miestnej 
komunikácie na Ciolkovského ulici. Súťažné podklady prebralo jedenásť uchádzačov, z nich 
osem uchádzačov predložilo cenové ponuky. Bola vybraná najnižšia cenová ponuka od fy 
Štefan Zaujec-stavebná firma CESTY Nitra vo výške 58 649,28 €. Obecné zastupiteľstvo 
predložený návrh z vykonaného verejného obstarávania na „Súvislú opravu miestnej 
komunikácie na Ciolkovského ulici“ schválilo (všetci za). 
 
 Starosta obce informoval prítomných poslancov o investičnom zámere na 
vybudovanie nájomných bytov v Obci Lužianky. 
 
 Starosta obce informoval o súhlase fy COOP Jednota Nitra na odpredaj  pozemku 
v ich vlastníctve, nachádzajúci sa za poštou, Obci Lužianky. Obecné zatupiteľstvo poverilo 
starostu obce vo veci odkúpenia uvedeného pozemku konať (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo cenník služieb s úpravami prenájmu 
priestorov Kultúrneho domu v Lužiankach. Cenník nadobudol účinnosť od 15. 03. 2013 
(všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie a schválilo podanie projektu na OZ VITIS:   
a/ závlahový systém Centrum I. 
b/ DHZ výroba prekážok a prekážkovej dráhy štafetového behu 
c/ zámer na dobudovanie infraštruktúry Centrum I. (prístrešok, WC) 
(zdržal sa Ing. Beňo, ostatní za). 
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 Starosta obce informoval prítomných o žiadosti Mesta Nitry o odkúpenie pozemku 
pod cestou v priemyselnom parku Nitra-Sever vo vlastníctve Obce Lužianky za symbolickú 
cenu 1,-€. Ing. Stanislav Beňo uviedol, že navrhovaná cena je nízka. Navrhol, aby cena bola 
minimálne 5,-€/m2. Ing. Marián Vrabec navrhol, aby sa obec písomne vyjadrila Mestu Nitra, 
že za uvedených podmienok nesúhlasí s odpredajom pozemku. 
Starosta obce informoval o ponuke Jozefa Gajdošíka a Daniela Jašíka na odpredaj úzkeho 
pásu ich pozemku pred ich rodinnými domami. Obecné zastupiteľstvo nemalo o kúpu 
pozemku záujem. 
Starosta obce informoval o žiadosti Miloša Billu, Obežná 37 o jednorázovú sociálnu výpomoc 
na opravu vnútorných priestorov jeho rodinného domu. Obecné zastupiteľstvo navrhlo 
žiadosť preskúmať. 
 
 O 20.00 hod. odišiel z rokovania Jozef Pagačovič. 
 

V diskusii Ing. Zdenko Muster chcel vedieť, kedy budú vybudované inžinierske siete 
na Závodníkovej ulici-predĺženie. Starosta obce uviedol, že elektrické vedenie bude 
vybudované v júni tohto roku. Plyn a vodu zatiaľ nemôžu vybudovať, nakoľko tieto majú byť 
položené aj na pozemku, ktorý patrí Márii Synakovej, ktorá sa dodnes nevyjadrila, za akú 
cenu chce pozemok obci odpredať. Martin Bernadič navrhol, aby sa zainteresovaní občania 
stretli s Máriou Synakovou. Ing. Marián Vrabec navrhol, aby Mária Synaková bola pozvaná 
na jednanie na Obecný úrad v Lužiankach. 
Ing. Stanislav Beňo chcel vedieť, v akom stave je vybudovanie kanalizácie v našej obci. 
Starosta obce uviedol, že v súčasnej dobe je podaná výzva na predloženie projektov na 
vybudovanie kanalizácie, potrebných na získanie finančných prostriedkov z fondov, pre obce 
do 2000 obyvateľov. Ing. Beňo poukázal na ranné svietenie verejného osvetlenia, ktoré svieti 
aj keď je už vonku vidno. Starosta obce uviedol, že plánuje dať naištalovať časové spínače na 
ovládanie verejného osvetlenia. Ing. Beňo ďalej poukázal na neskoré odhŕňanie snehu. 
Starosta obce uviedol, že v prvom rade sa odhrňajú najviac neschodné komunikácie, ako napr. 
pri zdravotnom stredisku, železničné priecestie na Korytovskej ulici. Ing. Macánek uviedol, 
že chodníky od cintorína smerom na Holotku neboli odhrnuté. 
Ing. Vrabec navrhol, aby sa oplotenie na starom cintoríne vymenilo. Taktiež poukázal na 
blato pri kostole, ktoré stojí na chodníku po dažďoch. Ing. Vrabec chcel ďalej vedieť, či sa 
zbiera elektroodpad po dedine. Starosta obce uviedol, že uvedený odpad sa po dedine 
nezbiera, ale je možné ho vyviesť na Zberný dvor v Lužiankach. 
Starosta obce informoval poslancov o plánovanom majálese, ktorý bude organizovať miestny 
spolok Slovenského Červeného kríža. Majáles sa uskutoční 31. apríla 2013. 
 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne odsúhlasilo uznesenia a následne starosta obce 
poďakoval prítomným za účasť a ukončil prvé riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva 
v Lužiankach. 
 
 
 
Overovatelia: 
  _____________________   ______________________ 
    Ing. Marián Vrabec                                         Ing. Stanislav Beňo 
 
 
 
Zapísala: Renáta Bírová 


